
 

Jaarverslag MR 2022 

OBS "Letterwies" 
De MR van OBS Letterwies bestaat eind 2022 uit de volgende 5 leden. 

3 oudergeleding:          Erik van der Wal; voorzitter 

Gerda Andelbeek; notulist 

Hilde Rumpff; secretaris       

2 personeelsgeleding: Alette van Wijk 

Sandra Nap  

1 adviseur:                    Alexander Schipper 

Tot de zomervakantie was Marjan Hamstra vanuit de personeelsgeleding aanwezig. Net voor de 

zomervakantie heeft zij afscheid genomen als lid van de MR. Sandra Nap heeft dit van haar 

overgenomen en sluit sinds september 2022 aan.  

In dit jaarverslag treft u een beknopt verslag aan waarover de MR in 2022 vergaderd heeft. 

Stelt u het op prijs om meer informatie te willen hebben, dan kunt u contact opnemen met een MR 

lid. 

De MR vergadert volgens een activiteitenrooster/ jaarplanning. In 2022 is er 5 keer vergaderd. De 

vergaderingen vonden waar mogelijk plaats op school. Was dit niet mogelijk in verband met corona 

dan was het mogelijk om online via teams aan te sluiten.  

Visie: De MR wil mede vormgeven aan het beleid op de school en bijdragen aan het uitvoeren van dit 

beleid. 

Onderwerpen waarover de MR in 2022 over vergaderd heeft, waren o.a.: 

- Communicatie 

- Schoolplan 

- Formatieplan 



- Schooljaarplan 

- Begroting 

- Activiteitenplan 

- Schooljaarverslag 

- Continurooster 

- Corona (De MR heeft hierin meegedacht en geadviseerd) 

- NPO (nationaal programma onderwijs) hoe dit te besteden 

- Starten van een BSO 

- Kindcentrum Letterwies 

 

We zien echter dat veel dingen SOOOG breed georganiseerd worden waardoor er voor de MR op 

school niveau weinig input meer ligt. Het is echter wel belangrijk dat onze eigen visie van onze 

school blijft bestaan.  We bespreken wat er goed gaat en wat we dus graag willen behouden (een 

plezierige school met veel educatieve uitstapjes, waar goed naar elk kind individueel wordt 

gekeken) en naar waar eventuele verbeterpunten liggen.   

Eind februari 2022 is BSO in je Sas gestart in Letterwies. Een mooie start voor Letterwies om een 

kindcentrum te worden. De plannen hiervoor zijn door Alexander in de MR gedeeld. De MR is 

enthousiast over deze plannen. Dit zal in 2023 verder vorm krijgen.  

 

We hopen u door middel van dit jaarverslag voldoende geïnformeerd te hebben. 

Heeft u nog vragen, opmerkingen dan horen wij dit graag. 

MR 

OBS Letterwies 


